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Protokół XXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Świercze z dnia 22 kwietnia 2021 r. 

W dniu 22 kwietnia 2021 r. o godz. 9.00 na sali narad Urzędu Gminy Świercze odbyła się XXIII 

Sesja Rady Gminy Świercze w której udział wieli: Wójt – Pan Adam Misiewicz, Skarbnik Gminy – Pani 

Justyna Adamska, Sekretarz Gminy – Pani Izabela Kiela, Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak oraz 

radni, lista obecności stanowi zał. nr 1). 

 Z uwagi na panującą pandemię COVID -19 sesja odbyła się bez udziału sołtysów oraz mieszkańców. Na 

sali zostały zachowane wszelkie środki ostrożności zalecane przez sanepid. 

Ad:1 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak otworzył XXIII Sesję Rady Gminy Świercze, na stan 15 radnych, 

obecnych było 12, co stanowi quorum władne podejmowanych uchwał.  Nieobecni radni: Bogumiła 

Fabisiak, Dariusz Tokarski oraz Dariusz Siemborski. 

Ad:2  

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesyjnym i realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji. 

4. Informacja o złożonych interpelacjach, zapytaniach oraz udzielonych odpowiedziach. 

5. Podjęcie uchwały w/s zmiany  Wieloletniej Prognozy  Finansowej. 

6. Podjęcie uchwały  w/s zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i 

budowli lub ich części dla grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID – 19. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w 

miejscowości Świerkowo stanowiących własność Gminy Świercze. 

9. Podjęcie uchwały w/s przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obrębu geodezyjnego Bruliny. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Świercze. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji odnośnie zapowiadanych masowych 

szczepień przeciwko SARS-CoV2 planowanych od 2021 roku. 

12. Wolne wnioski 

13. Zamknięcie obrad. 

Do zaproponowanego porządku nie zgłoszono uwag, przystąpiono do głosowania, za jego przyjęciem 

głosowało 12 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (protokół głosowania stanowi zał. 

nr 2 do protokołu). 

Ad:3 

Głos zabrał Pan Adam Misiewicz – Wójt Gminy Świercze, poprosił zgromadzonych o uczczenie pamięci 

minutą ciszy mieszkańców gminy Pana Dariusza Błaszczyka, Adrianny Machnacz oraz Grażyny Tomczyk, 

którzy w ostatnim czasie zmarli między innymi z powodu panującej pandemii COVID -19. 

Następnie Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym: 
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- otrzymaliśmy środki na budowę nowego budynku Urzędu Gminy w wysokości 2.040.000,00 zł, w 

ramach tej kwoty oraz I etapu budowy planujemy postawić stan surowy otwarty z pokryciem 

dachowym,  

- w ramach środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz Funduszu Inwestycji Lokalnych będzie 

realizowana droga Kowalewice Włościańskie - Gnaty – Szczerbaki, koszt 1.925.094,97 zł, bez udziału 

środków własnych, 

- zmarł właściciel koni których utrzymaniem był obciążony budżet gminy, konie zostały przekazane 

spadkobiercom. W dniu jutrzejszym odbędzie się spotkanie ze spadkobiercami na którym między 

innymi zostanie omówiona kwestia spłaty zadłużenia, 

- wniosek złożony w ramach funduszy norweskich na szkołę w Strzegocinie przeszedł I i II stopień 

weryfikacji formalnej, I stopień oceny merytorycznej, jeszcze tylko II stopień i zostanie sporządzona 

lista rankingowa, 

- został ogłoszony konkurs na stanowisko inspektora ds. podatkowych, wpłynęło 8 ofert, dwie oferty  

zostały odrzucone w uwagi na braki formalne, z pośród kandydatek wyłoniono Panią Łucję Jodłowiec 

mieszkankę naszej gminy, która rozpocznie pracę od 1 maja 2021 r. 

Na salę narad przybyła radna Bogumiła Fabisiak, stan radnych obecnych na sali – 13 uprawnionych. 

Następnie radni zadawali pytania do udzielonej informacji: 

- Radny Igor Nicewicz: Otrzymaliśmy dofinansowanie na ok 2.000.00,00 zł, jaki był planowany ogólny 

koszt budowy budynku i jakie plany na dalsze lata jeżeli chodzi o etapy i dofinansowanie? Drugie 

pytanie dotyczy termomodernizacji szkół z RPO i EOG co się dzieje z wnioskami? 

W odpowiedzi Wójt poinformował, że odnośnie planów to odpowie później jeżeli chodzi o 

finansowanie to ogólny koszt był planowany na ok 8 milionów zł dofinansowanie w wysokości 70%, 

jeżeli chodzi o wnioski z RPO to został złożony tylko na szkołę w Świerczach niestety został odrzucony. 

Następnie radna Bogumiła Fabisiak odczytała realizacje uchwał podjętych na XXII Sesji Rady Gminy 

Świercze w dniu 23 marca 2021 r. 

Ad:4 

W okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja oraz zapytanie. 

Ad:5 

Projekt uchwały odnośnie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2035 przedstawiła Pani 

Justyna Adamska – Skarbnik Gminy:  

W planie dochodów, wydatków,  przychodów i rozchodów na 2021r.: 
1. Dochody bieżące uległy zwiększeniu o kwotę 107.440,19 zł, w tym: 

- z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące uległy zmniejszeniu o kwotę 3.050,81 zł, 
- pozostałe dochody bieżące uległy zwiększeniu o kwotę 110.491,00 zł. 

2. Dochody majątkowe uległy zwiększeniu o kwotę 2.847.566,47 zł, z tytułu dotacji i środków 
przeznaczonych na inwestycje. Dochody budżetu gminy na 2021 rok po zmianach wynoszą 
26.909.368,06 zł, w tym: 
- dochody bieżące 22.948.815,59 zł, 
 - dochody majątkowe 3.960.552,47 zł. 

 
3. Wydatki bieżące uległy zwiększeniu o kwotę 2.849,19 zł, w tym: 
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- wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczone uległy zmniejszeniu o kwotę 2.640,20zł, 
 - pozostałe wydatki bieżące uległy zwiększeniu o kwotę 5.489,39 zł. 

4. Wydatki majątkowe budżetu uległy zwiększeniu o kwotę 3.391.316,47 zł, w tym: 
- wydatki na inwestycje i zakupy inwestycyjne o kwotę 3.391.316,47 zł. 
Wydatki budżetu gminy na 2021 rok po zmianach wynoszą 29.362.401,86 zł, w tym: 
 - wydatki bieżące 22.763.357,57 zł, 
 - wydatki majątkowe 6.599.044,29 zł. 

5. Po dokonanych zmianach zaplanowano deficyt budżetu w wysokości 2.453.033,80 zł, który 
zostanie pokryty: 
- przychodami pochodzącymi z kredytu w kwocie 952.460,00 zł, 
- niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na rachunku bieżącym budżetu, o których mowa w 
art. 217 ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych w kwocie 577.528,00 zł (środki z 
Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych otrzymane w 2020r. na inwestycje roku 2021r.), 
- wolnymi środkami, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych w 
kwocie 923.045,80 zł. 

6. Przychody budżetu uległy zwiększeniu o kwotę 439.159,00 zł z tytułu: wolnych środków, o 
których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych. 
Po dokonanych zmianach przychody budżetu na 2021 rok wynoszą 3.021.533,80 zł, rozchody 
budżetu na 2021 rok wynoszą 568.500,00 zł. 

7. W Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonano zmiany w wykazie przedsięwzięć - wprowadza 
się nowe przedsięwzięcie pn." Rozwój oraz zapewnienie usług utrzymania technicznego 
Systemu e-Urząd, w tym oprogramowania EZD i portalu Wrota Mazowsza w ramach 
realizowanego projektu Rozwój elektronicznej administracji w samorządach województwa 
mazowieckiego wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa" - limit 
wydatków wynosi: na 2021r. - 1.500,00 zł, na 2022r. - 2.000,00 zł, na 2023r. - 2.850,00 zł. 

8. W Wieloletniej Prognozie Finansowej nie dokonano zmiany planu rozchodów. 
9. Wydatki poniesione przez Gminę w związku z COVID-19 wynoszą 521,11 zł. 

 
Radny Julian Kutner: jest plan budowy nowej siedziby jak to będzie finansowane czy to zadanie nie 

powinno być uwzględnione w WPF? Gdzie te środki są pokazane i jak będą zabezpieczone?                                      

W odpowiedzi Pani Skarbnik poinformowała, że wprowadzamy zadanie wieloletnie, podzielone na 

etapy roczne. Na chwilę obecną mamy dużo inwestycji, dlatego będziemy budowę budynku realizować 

etapami tak dla nas będzie bezpieczniej. W następnych latach prawdopodobnie będziemy musieli 

zaciągnąć kredyt na finansowanie zadania.  

Rady Julian Kutner: Etapy nie do końca się z tym zgadzam, możemy tak dzielić drogi ale jeżeli chodzi o 

budowę budynku chciałbym usłyszeć jakieś założenia, tym bardziej czy jesteśmy w stanie zabezpieczyć 

jakieś środki pomimo, że nie znamy dofinansowań jakie będą. Planowany koszt to ok 8 milionów a skąd 

reszta? Jak to będzie finansowane w dalszych latach? W odpowiedzi Pani Skarbnik poinformowała, że 

jeżeli zadanie wprowadzimy do WPF musimy zaciągnąć kredyt i ogłosić przetarg na całość. Dlatego 

podzieliliśmy to na etapy jednoroczne.  

Radny Julian Kutner: Rozumie, że jest to zabieg księgowy, zgodny z przepisami. Powinniśmy jednak 

pokazać jak to będzie finansowane. 

W odpowiedzi Wójt oznajmił, że jest to zabieg techniczny, pokazujemy środki własne plus dalsze 

dofinansowanie. 20% wzrost cen spowoduje wzrost kosztów budowy budynku który był planowany na 

ok. 8.200.000,00 zł. po podwyżkach będzie to za pewne ok 9.000.000.00 zł. Nie wiemy jaka będzie 

wartość po przetargu. Na chwilę obecną aby wykonać całe zadanie musielibyśmy wziąć kredyt a budżet 

nasz by tego nie udźwignął i zapewne poleciały by wskaźniki. W ramach pojawiających się środków 

będziemy realizować kolejne etapy budowy budynku nowego Urzędu. 
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Radny Igor Nicewicz: Takie wróżenie jest niedopuszczalne. Na dofinansowanie czekaliśmy 3 lata z 

6.000.000,00 zł dostaliśmy 2.000.000,00 zł. Mamy ok 15% dofinansowania. Stan surowy budynku do 

końca roku a kiedy go skończymy, jest to ciężkie zadanie do realizacji. Musimy mieć świadomość czy 

nas stać na taką inwestycję. 

Następnie Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania, za jego przyjęciem głosowało 8 radnych, przeciw głosowało 5 radnych. Uchwała została 

podjęta większością głosów (protokół głosowania stanowi zał. nr 3). 

Ad:6 

 Zmiany w uchwale budżetowej przedstawiła Pani Justyna Adamska: 

Niniejszą uchwałą: 

1. Zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 4.279,00 zł , w tym: 

- o kwotę 3.204,00 zł z tytułu wpływów z najmu pomieszczeń 

w budynku UG w kwocie 1.300,00 zł oraz wpływów z kar i odszkodowań w kwocie 1.904,00 zł, 

- o kwotę 1.075,00 zł z tytułu wpływów z podatku leśnego od osób prawnych. 

2. Zwiększa się dochody bieżące o kwotę 121.329,19 zł, w tym: 

- o kwotę 100,00 zł z tytułu odsetek od nieterminowych płatności czynszu najmu, 

-o kwotę 4.300,00 zł  z tytułu wpływów z rożnych dochodów, 

-o kwotę 39.070,00 zł (dz.756 rozdz.75615 § 0310, § 0340) z tytułu wpływów z podatku od 

nieruchomości od osób prawnych w kwocie 39.000,00 zł oraz wpływów z tytułu podatku od środków 

transportowych od osób prawnych w kwocie 70,00 zł, 

- o kwotę 1.300,00 zł z tytułu opłaty za zajęcie pasa drogowego, 

- o kwotę 5.559,19 zł z tytułu środków przyznanych z Funduszu 

Solidarnościowego na realizację zadania "Opieka wytchnieniowa"- edycja 2021, 

- o kwotę 1.000,00 zł z tytułu środków otrzymanych z Funduszu Przeciwdziałania COVID z 

przeznaczeniem na wsparcie finansowe gmin w zakresie realizacji usługi wsparcia na rzecz seniorów, 

jako grupy najbardziej narażonej na negatywne skutki zakażenia koronawirusem SARSCov-2, 

- o kwotę 70.000,00 zł (dz. 900 rozdz. 90001 § 0830) z tytułu wpływów z opłat za ścieki odprowadzane 

i dowożone do oczyszczalni ścieków w Ostrzeniewie. 

3. Zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 2.847.566,47 zł, w tym: 

- o kwotę 1.347.566,47 zł z tytułu środków przyznanych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. "Przebudowa drogi gminnej nr 340540W Kowalewice 

Włościańskie – Gnaty Szczerbaki", 

 - o kwotę 1.500.000,00 zł z tytułu środków otrzymanych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. "Budowa budynku administracyjnego w Świerczach" . 

4. Zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 48.981,81 zł, w tym: 

- o kwotę 48.541,00 zł w wyniku przeniesienia wydatków miedzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 

w dz. 801 rozdz. 80101 § 4010 i § 4040 o kwotę 32.853,00 zł, rozdz. 80103 § 4040 o kwotę 3.704,00 zł, 

rozdz.80150 § 4040 o kwotę 2.134,00 zł, dz. 854 rozdz. 85154 § 4300 o kwotę 7.000,00 zł, dz. 854 rozdz. 

85401 § 4040 o kwotę 2.850,00 zł, 

- o kwotę 440,81 zł  z tytułu wydatków na zakup materiałów i wyposażenia. 

5. Zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 61.441,00 zł, w tym: 

- o kwotę 1.500,00 zł  z tytułu dotacji na rzecz budżetu Województwa Mazowieckiego, w celu 

zapewnienia utrzymania technicznego Systemu e-Urząd w ramach umowy w sprawie partnerskiej 
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współpracy w zakresie rozwoju oraz zapewnienia usług utrzymania technicznego Systemu e-Urząd, w 

tym oprogramowania EZD i portalu Wrota Mazowsza, 

- o kwotę 4.400,00 zł na zakup usług zdrowotnych - badania lekarskie strażaków, 

- o kwotę 48.541,00 zł w wyniku przeniesienia wydatków miedzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 

w dz.801 rozdz. 80103 § 4010 o kwotę 3.704,00 zł, rozdz. 80150 § 4010 o kwotę 34.987,00 zł, dz. 854 

rozdz. 85154 § 4700 o kwotę 7.000,00 zł, dz. 854 rozdz. 85401 § 4010 o kwotę 2.850,00 zł, 

- o kwotę 6.000,00 zł  na wydatki związane z realizacją zadania "Opieka wytchnieniowa"- edycja 2021, 

- o kwotę 1.000,00 zł na realizację usługi wsparcia na rzecz seniorów, w szczególności na dostarczenie 

zakupów obejmujących artykuły podstawowej potrzeby. 

6. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 3.391.316,47 zł, w tym: 

- o kwotę 1.347.566,47 zł  - na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Przebudowa drogi gminnej nr 

340540W Kowalewice Włościańskie – Gnaty Szczerbaki", 

- o kwotę 2.040.000,00 zł - na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Budowa budynku 

administracyjnego w Świerczach - etap I", 

- o kwotę 3.750,00 zł - wpłata na Fundusz Wsparcia Policji w celu dofinansowania zakupu 

oznakowanego pojazdu służbowego dla potrzeb Komendy Powiatowej Policji w Pułtusku. 

7. Zwiększa się przychody budżetu o kwotę 439.159,00 zł z tytułu wolnych środków. 

W wyniku dokonanych zmian: 

1) Plan dochodów budżetu ogółem wynosi 26.909.368,06 zł, w tym: 

- dochody bieżące 22.948.815,59 zł, 

- dochody majątkowe 3.960.552,47 zł. 

2) Plan wydatków budżetu ogółem wynosi 29.362.401,86 zł, w tym: 

- wydatki bieżące 22.763.357,57 zł, 

- wydatki majątkowe 6.599.044,29 zł. 

3) Wynik budżetu po zmianach wynosi - 2.453.033,80 zł. 

4) Plan przychodów budżetu wynosi 3.021.533,80 zł. 

5) Plan rozchodów budżetu wynosi 568.500,00 zł. 

 

Głos zabrał radny Julian Kutner: wprowadzenie budowy budynku Urzędu to zadanie długo 

wyczekiwane, przygotowania przebiegały jego zdaniem nie tak jak należy, poprzednia rada uchwaliła 

projekt budynku, nam udostępniono go po wielkich bojach. Mamy pozwolenie ale kwota budowy tego 

budynku jest astronomiczna. Wzrost cen i mamy koszt 9,5 miliona zł, w budżecie zabezpieczone mamy 

tylko 2 miliony zł. nie mamy możliwości na kredyt a na dofinansowania nie mamy żadnej gwarancji. 

Takie rozwiązanie to duże ryzyko, będziemy się budować 5 lat. Doceniam determinację i starania Wójta 

ale nie mamy na to środków dlatego będę głosował przeciw zmianom. W odpowiedzi Wójt 

poinformował, że cieszy się że doceniane są jego starania. Budynek Urzędu już dawno powinien być 

zamknięty przez Inspektorat Budowlany. Podobne ryzyko zostało podjęte przy budowie szpitala na 

Popławach. Radni również mieli  wiele wątpliwości i podobne problemy, zaryzykowali i po latach 

budynek został oddany do użytku. Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i 

przystąpiono do głosowania, za jego przyjęciem głosowało 8 radnych, przeciw głosowało 5 radnych. 

Uchwała została podjęta większością głosów, (protokół głosowania stanowi zał. nr 4). 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak ogłosił 10 minutowa przerwę. Obrady wznowiono o godz. 

10.19 
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Ad:7 

Uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli lub ich 

części dla grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z 

ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID – 19 przedstawił Wójt 

Adam Misiewicz. Do Urzędu zwracali się lokalni przedsiębiorcy z prośbami o obniżenie ewentualne 

umorzenie raty podatku, koszt zwolnień to 3500,00 zł w skali całej gminy. Proponowane działania 

umożliwią lokalnym firmom  przetrwanie trudnego okresu pandemii. Przewodniczący odczytał projekt 

uchwały, za jego przyjęciem głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( protokół 

głosowania stanowi zał. nr 5). 

Ad:8 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w miejscowości 

Świerkowo stanowiących własność Gminy Świercze przedstawił Wójt. Do sprzedaży są trzy działki: 

- działka nr 100/10 o powierzchni 0,1368 ha 

- działka nr 100/13 o powierzchni 0, 1620 ha 

- działka  nr 100/14 o powierzchni 0, 1440 ha. Działki te znajdują się na terenie nie objętym miejscowym  

planem zagospodarowania przestrzennego, zostały dla nich wydane warunki zabudowy i zgodnie z 

decyzjami przeznaczone są pod budowę budynków jednorodzinnych.  Radny Sławomir Radomski 

stwierdził, że jest przeciwny sprzedaży działek. Na chwilę obecną nie mamy noża na gardle, poczekajmy 

to sprzedamy je po wyższej cenie.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwał, za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, przeciw 

głosowało 2 radnych i 2 wstrzymało się od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów 

(protokół głosowania stanowi zał. nr 6). 

Ad:9 

Informację odnośnie uchwały przedstawił Wójt. Duża ilość wydanych WZ, gdzie budowane są małe 

budynki, istniejące przedsiębiorstwo przetwórstwa tworzyw sztucznych skłoniło do uporządkowania 

terenu i przystąpienia do opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości 

Bruliny. Koszt planu dla jednej miejscowości to 15.000,00 zł w tym 8.000,00 zł dofinansowania. 

Radny Igor Nicewicz: Plany są wskazane pozwalają mieszkańcom i przedsiębiorcom planować swoje 

działania z perspektywą. Radny ma nadzieję, że dla innych miejscowości również zostaną opracowane 

plany. 

Wójt zwrócił także uwagę, że obecnie nie wydajemy warunków zabudowy, działki dzielone były na 

mniejsze i nie powstanie tam zabudowa sąsiadująca. Za wydawane warunków zabudowy płaci gmina 

a przy istniejącym planie zainteresowany będzie musiał wyciągnąć wypis i wyrys za który będzie musiał 

uiścić opłatę. Przewodniczący odczytał projekt uchwały za jego podjęciem głosowało 13 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie (protokół głosowania stanowi zał nr 7). 

Ad: 10  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Świercze przedstawiła 

Pani Magdalena Szulecka – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Poprzednia uchwała 

została podjęta przez Radę w grudniu ubiegłego roku, uchwała zawierała zapis który regulował 

maksymalną kwotę sprawienia pogrzebu równą zasiłkowi pogrzebowemu, który obecnie wynosi ok. 

4.000,00 zł. Niestety praktyka bardzo szybko zweryfikowała ten zapis. Kwota ta jest niewystarczająca 

na dokonanie pochówku zmarłego. W nowym projekcie uchwały usunięto zapis dotyczący 

maksymalnych kosztów oraz miejsca pochówku (cmentarz na terenie Gminy Świercze). 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak odczytał projekt uchwały, przystąpiono do głosowania za jej 
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podjęciem głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (protokół głosowania 

stanowi zał . nr 8). 

Ad:11 

Informację dotyczącą projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji odnośnie zapowiadanych 

masowych szczepień przeciwko SARS-CoV2 planowanych od 2021 roku przedstawił Przewodniczący 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji – radny Przemysław Ruciński. Komisja w dniu 9 kwietnia 2021 r 

dokonała analizy przesłanej petycji uznając jednogłośnie, iż nie zasługuje ona na uwzględnienie 

zawartych postulatów. Akcja szczepienia przeciwko COVID-19 została przyjęta uchwałą o Narodowym 

Programie Szczepień przez rząd w trosce o zdrowie i życie rodaków,  przyjęcie szczepienia jest darmowe 

i dobrowolne w związku z powyższym petycja nie zasługuje na uwzględnienie. Następnie  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, przystąpiono do głosowania, za jej podjęciem 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie (protokół głosowania stanowi zał. nr 9). 

Ad:12 

Wolne wnioski: 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak przypomniał o zbliżającym się terminie 30.04.2021 r.  na 

składanie oświadczeń majątkowych przez radnych. 

Radny Igor Nicewicz: Zgłosili się mieszkańcy ul. Długiej w sprawie docieplenia budynku mieszkalnego, 

jeżeli gmina posiadałaby środki na wykonanie tego remontu to są gotowi partycypować w kosztach. 

Radny Sławomir Radomski: Na jakim etapie jest budowa boiska? Czy zakończono prace na ul. Leśnej? 

W odpowiedzi Wójt poinformował, że prace na boisku się rozpoczęły, wyzbierano kamienne w 

najbliższych dniach zostanie zrobiony przesiew ziemi  a w maju  planowany jest  zasiew trawy. Odnośnie 

ul. Leśnej odpowiedź zostanie udzielona w terminie późniejszym. 

Radny Przemysław Ruiński: Czy można wykonać oświetlenie solarne w zwartej zabudowie? W 

odpowiedzi Wójt poinformował, że właścicielem lamp jest firma Energa Oświetlenie. Jest za pewne 

taka ewentualność ale wiąże się z tym wzrost kosztów za konserwacje  lamp. Roczny koszt utrzymania 

oświetlenia to ok 300 tys. zł na dzień dzisiejszy, ale temat można rozważyć. 

Rany Igor Nicewicz: zaproponował wymianę lamp na ledowe. W odpowiedzi Wójt poinformował, że 

obecnie prowadzone są właśnie rozmowy z Energą dotyczące wymiany lamp sodowych na ledowe. Na 

temat oszczędności w tym zakresie będziemy informować. 

Przewodniczący Wiesław Adamiak zapytał o plan żwirowania dróg. W odpowiedzi Wójt poinformował, 

że właśnie rozpoczynamy żwirowanie. Wzrosły ceny pospółki jednak nie przekraczają one kwot 

zawartych w ramach ustawy zamówień publicznych. 

Radny Przemysław Ruciński poinformował o akcji na portalu społecznościowym odnośnie Budżetu 

Obywatelskiego w sprawie budowy ścieżki i zaapelował o wsparcie. W odpowiedzi Wójt oznajmił, iż jak 

najbardziej inicjatywę radnego Igora Nicewicza popieramy. 

Z uwagi na wyczerpanie punktów porządku obrad o godz. 11.03. Przewodniczący Rady Wiesław 

Adamiak zamknął XXIII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy Świercze. 

 

 

       Przewodniczący Rady Gminy 
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